申請編號:	
Application No:	
• •	(由校方填寫)

鳳溪第一中學

Fung Kai No.1 Secondary School 2022/2024 年度中一自行分配學位申請表

2022/2024 Application Form for Allocation of Secondary One Discretionary Places

(2024年9月入讀中一)

Admission for September 2024 (S.1)

學生姓名 Name		Ch 亨	中文 inese 英文 glish										相 Recent	片 : photo
學生編號 STRN									性別 Gender					
香港身份證號碼 HKID						出生地 Place of		<u> </u>						
出生日期 Date of Birth			ź	手	月	日((уууу	-mm-dd)	學生電 Phone					
就讀小學名稱 Present School														
	姓名 Nam						Rel wit	學生關係 ationship h the dent			職 Occup	-		
監護人 Guardian	A	住址 ddre	SS											
	Corres	語刊地址 espondence Address												
	(-	聯絡電話 可接收短訊) Contact No. n SMS service)							監護人第 Signatur					
申請日期 Date of Application			ź	手	月	日((уууу	-mm-dd)	學生簽 Signatur of Stude	re				
核對資料職員 Staff					備i Rem			收妥文件 all documer 欠五年級上 missing P.6 欠五年級下 missing P.6	·學期成績 1 st term re ·學期成績	表副本 port car 表副本	mi : □ 欠约 rd m : □ 欠析	六年級原 ssing P. E白信封 issing e 目片一号 ssing pl	.6 repo 討一個 nvelop 長	rt card

注意事項:

Things to note:

1.

细胞大松巴六主物 In person application	iontion
親臨本校呈交表格 In-person application 透過中一派位電子平台呈交 Online appl	ication
A. 必須出示以下各項資料有關證件的正本,以便本 A. 家長須上載以下文件:	
校職員核對。同時請附上文件之影印本存檔: Documents to be uploaded:	
Documents to be submitted for checking: ■ 學生的身份證明文件	
Photocopies of the documents are needed for HKID of student	
record keeping.	
● 小學五、六年級成績表 Completed application form	
P.5 and P.6 report cards	
● 有關課外活動表現/其他傑出表現的文件 P.5 and P.6 report cards	
(如適用) ● 有關課外活動表現/其他傑出	表現
Documents w.r.t. outstanding E.C.A. / other 的文件(如適用)	
performances (if applicable) Documents w.r.t. outstanding F	.C.A. /
B. 交附貼上足額郵資的空白信封一個(本地平郵 other performances (if applicable	
郵資 \$2.2·內地空郵郵資 \$6.3 及信封:尺寸 4" X	
9")。	
An empty envelope with sufficient postage	
(envelop size: 4" x 9"; local, surface: \$2.2;	

2. 現階段學生不須遞交小學校長推薦信。

mainland, airmail: \$6.3)

Submission of letter of recommendation is not necessary in this phase.

 所有申請學生須於二零二四年三月九日(星期六)或三月十七日(星期日),下午二時至五時親臨本校 參加面試,屆時將有專函通知。

All applicants will be invited for an interview on 9th March, 2024 (Sat) OR 17th March, 2024 (Sun) from 2pm to 5pm. Applicants will be notified in due course.

4. 申請期限:二零二四年一月二日至二零二四年一月十六日。(星期一至五:上午9:00-下午5:00、星期六:上午8:30-中午12:00、星期日及公眾假期休息)

Submission period: 2nd January, 2024 – 16th January, 2024 (Mon to Fri: 9am to 5pm; Sat: 8:30 am to 12pm; closed on Sundays and public holidays).

5. 每名學生只可以向不多於兩所列載於教育局派發之《申請中一自行分配學位手冊》內的參加派位中學申請,否則,其獲得自行分配學位的機會將被取消。

Each student may apply to NOT MORE THAN TWO participating secondary schools listed in the Handbook for Application for Secondary 1 Discretionary Places issued by the Education Bureau (EDB). Otherwise, their chance of acquiring a Discretionary Place will be forfeited.

6. 本校中一級實施小班分流教學,除全級實施電子教學外、部分班級之部分科目以英語教學及進行英語延 展教學活動。

S.1 classes are streamed to smaller groups in our school. On top of the implementation of e-learning in the whole form, some subjects in certain groups will be taught in English, with extended English learning activities.

7. 請留意附頁「個人資料搜集及注意事項」。

Please refer to "Personal Information Collection and Remarks" in the attachment.